
Referat FAU møte 28. januar - 2021. På Teams 

Tilstede: 

Rektor Nina Hoel Kjørstad 

1B         Yen Thi Hoang 

2B         Thomas Tvenge 

3A         Marina Alizi 

3B         Sait Kocakulak 

4A         Lisa Gjertsen 

4B         Maria Sundberg 

5A         Agnieszha Lazewska 

5B         Cathrine Snellingen 

6A         Yvonne Stensrud 

6B          Zeinab Hussein 

7A          Siri Gulpinar 

7B          Geir Hagen 

 

Rektors tid: 

-  Smittevern rødt nivå. Mulig endringe fra rødt til gult etter 3. februar. 

- Elevundersøkelsen 2020 

Skolen har arbeidet systematisk for å skape et trygt læringsmiljø. På spørsmål om mobbing er  årets 

resultat 4,7. I 2019 var det 4,3. Det viser en positiv tendesn. Målet er 5, som er høyeste score. Skolen 

fortsetter sitt systematiske arbeid. 

Motivasjon er lavere hos elevene er lavere på  7. enn 5. og 6. Nina sier det dessverre ikke er uvanlig at 

motivasjonen synker i løpet av skoleløpet. Skolen er opptatt av å bruke elevens svar i 

elevundersøkelsen i det videre arbeidet. Skolen har startet arbeidet på team og sammen med elevene. 

Tiltak settes i verk. De evalueres og følges opp. 

Foresatte ønsker at skolen finner årsak til synkende og gjør noe med dette. Foresatte lurer på om 

årsaken er lite undervisning på hjemmeskole med mye oppgaver?  

FAU ønsker å se flere parametere fra elevundersøkelsen. Sammenlikne hele kommunen og landet. 

Undersøkelsen er offentlig 15.02.21. Rektor presenterer de data FAU etterspør på møtet 18.02.21. 

Tverrfaglig tema uke: Bærekraftig utvikling (Uke 4 - 10) 

-Oppfølging av sak: Streksystemet på SFO og i 7. trinn foregår ikke lenger. 

-Tilbakemeldinger fra foreldre om rødt nivå: 

1.kl - ikke hørt noe 

2.kl - Opplever det bra. Blir fulgt opp på en god måte ved mistanke om smitte. Helt ok. 



3.kl - ikke hørt noe 

4A - Når barna blir delt inn i kohorter ønsker foreldrene at det tas hensyn til adresser, slik at elevene 

har noen å gå med til skolen. 

4B - Foreldre undret seg over at elevene ble sendt hjem fra skolen da de havnet i karantene, med bare 

beskjed på mail og Transponder. Skolen sjekket ikke om foreldrene var hjemme. 

Nina sier at de fleste på 4. trinn har sluttet på SFO og går vanligvis rett hjem. Skolen ville ikke gjort 

det på samme måte med de yngre elevene. Da ville de selvsagt ringt foreldrene. 

Ellers synes 4. trinn at lærerne gjør en god jobb. 

5A - Misfornøyd med inndeling av kohorter. Ønskelig at barna som leker sammen på fritiden tilhører 

samme kohort på skolen. Foreldrene er bekymret for barnas psykiske helse under denne perioden. 

Synes også det er for lite undervisning på hjemmeskole. Dagene er kortere. Elevene blir fort ferdig. Og 

de spiller for mye Minecraft.  

Nina sier Minecraft kun skal brukes i undervisning. 

6A - Mange dager med hjemmeskole. Alle dager er kortere enn normalt, og lite lekser. Klarer skolen å 

gi elevene den undervisningen de har krav på? 

Nina sier at lærerne skal sørge for at kompetansemålene nåes. Men, noe færre timer på skolen had det 

vært på rødt nivå. 

6B - Synes det har blitt mange dager med hjemmeskole. Lite undervisning. Elevene får oppgaver om 

morgenen og skal jobbe med dem selvstendig. Kommer opp et eksempel på en elev som ber om hjelp, 

men får bare beskjed; " les oppgaven ordentlig, så skjønner du det" 

7A - God info. Hjemmeskole annenhver dag. Ensomt. Store oppgaver. De får hjelp når de trenger det. 

Kjente på uro, ved å sende elevene på skolen når de visste det var smitte på trinnet. 

Nina forteller at kommuneoverlegen vurderte at dette var trygt. For elevene hadde ikke vært sammen i 

smitteførende fase. 

7B - Erfarer det samme som 6. trinn. Håper lærerne legger opp dagene med undervisning. Så lik en 

vanlig skolehverdag som mulig. Foreldrene opplever at lærerne ikke tar smittevern på alvor, da det ble 

oppfordret til fysisk lek i klasserommet. 

Nina sier at lærerne ikke kjenner seg igjen i dette. 

Ved siste smitteutbrudd på 7. trinn var det ønskelig å vite hvor mange elever som var smittet. 

Nina sier det er veldig strengt med hvilken info som kan gå ut, pga personvern. Det er 

kommuneoverlegen som bestemmer. Styres ikke av skolen. 

Ta kontakt med læreren hvis du er misfornøyd eller undrer deg over undervisningen. Eller ledelsen, 

hvis du føler du ikke blir hørt. 

 

Selve møtet: 

-Rødt nivå 

Bekymret for at elevene går glipp av mye kunnskap. Synes lærerne skal være mer tilstede på skjerm. 

Ønsker å se bedring innen en uke. Geir sjekker om det finnes retningslinjer for hjemmeundervisning. 



2B forteller at første runde med hjemmeskole var dårlig. Andre runde var imponerende. God 

oppfølging. Viktig å si noe positivt om de lærerne som får det bra til. 

Også imponert over hvor flinke barna er til å bygge i Minecraft. Og barna samarbeider så godt med 

hverandre. 

Kommer frem bekymring for bruk av Youtube i undervisningen. Elevene skal f.eks lære seg en sang 

de har fått på link, men etterpå går det rett over på noe barna ikke burde sett. Hvordan kan skolen 

kontrollere dette? 

Mange foreldre reagerte på at youtube var tilgjengelig på Ipad`n den gang den kom. Da var beskjeden 

at det kun skulles brukes til læring. men vi er redd det blir brukt utenom det. Ipad er ikke 

barnevennlig. Den burde ligge igjen på skolen. Vi må etterspørre evaluering for bruk av Ipad. 

Thomas sender et skriv til Geir, som tar dette opp i SMU. 

 

-Økonomi, 17. mai 

Inntekt i 2018- 38,891; 

                2019- 49,920; 

Datoer for møter frem mot sommeren: 

18/2 

23/3 

20/4 

20/5 

10/6 

Fast klokkeslett: 19.00 - 21.00 

 

 

Referent Yvonne Stensrud 


